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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa VI (šeste) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 07.08.2018.godine u 

prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi, sa početkom u 11,25 časova. 

Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi, koji je podsjetio 

prisutne da je današnja sjednica sazvana u sladu sa članom 44 stav 1 Statuta Opštine Herceg Novi i članom 

63  Poslovnika  Skupštine opštine Herceg Novi, na osnovu  zajedničkog zahtjeva  odbornika Skupštine 

opštine Herceg Novi broj:;02-6-231/18 od 01.08.2018. godine te da je saziv  dostavljen 01.08.2018.godine, 

svim odbornicima parlamentarnim partijama i strankama, predsjedniku Opštine, potpredsjednicima 

Opštine, Glavnom administratoru, menadžmentu bolnice Meljine, menadžmentu  Atlas grupe, Vladi CG-

Ministarstvu zdravlja i Sindikatu  zaposlenih bolnice Meljine kao i predstavnicima sredstava Javnog 

informisanja.  

Tok sjednice se fonografski snima a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa Radio TV 

Herceg Novi.  

O zapisniku  sjednice stara se Vasilije Bjeletić, iz Službe Skupštine. 

Polazeći  od člana 64 stav 1 i 2  Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, nakon izvršene prozivke  

predsjedavajući je konstatovao da od ukupno 34 odbornika, sjednici prisustvuje 26 odbornika. Odsutni su 

bili sledeći odbornici: Nenad Sekulić, Milan Bošković, Miladin Vidaković, Đorđe Vasilevski, Dragan Janković, 

Mladen Kadić,  Suzana Tomanović i Simonida Kordić. 

Predsjedavajući je konstatovao  da su obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje te podsjetio 

prisutne da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon njenog sazivanja.  

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je konstatovao da su pozvani predstavnici Menadžmenta bolnice, 

Atlas grupe i resornog Ministarstva  pokazali  neodgovoran i neprofesionalan odnos iz razloga što nisu 

iskazali spremnost za učešće u radu sjednice Skupštine opštine Herceg Novi. Od pozvanih prisutna je 

predstavnica sindikata zaposlenih bolnice Meljine g-đa Slavica Drobnjak. 

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predloženi dnevni red i konstatovao da je Skupština uz 

25 glasova „za“  (jednoglasno), usvojila  sledeći 

D N E V N I    R E D 

1.- Razmatranje aktuelne situacije u PZU „Opšta bolnica Meljine“. 

U otvorenoj raspravi odbornik Živko Krunić je izrazio zahvalnost sindikatu  Bolnice Meljine što se odazvao 

pozivu za učešće u radu Skupštine i istakao da ova bolnica više od jednog vijeka pruža zdravstvene usluge 

građanima, te podsjetio da je kupoprodajnim ugovorom bilo predviđeno ulaganje u iznosu od 119 miliona 

evra, te da Atlsa grupa  nije ispoštovala  potpisani   kupoprodajni  ugovor zbog čega bi se moralo ući u 

postupak raskidanja ugovora i uputio zahtjev da se bolnica Meljine vrati u sistem javnog zdravstva.  
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Odbornik Mladen Ivanović je podsjetio da je Atlas grupa od predviđenih 119 miliona  eura u bolnicu 

Meljine investirala svega 3 miliona evra, te da postoje ogromna dugovanja za plate zaposlenih, doprinose, 

obaveze prema dobavljačima i izvršenju  obaveza iz ugovorenih garancija, te ustvrdio da se kupoprodajni 

ugovor ne sprovodi. Izrazio je punu podršku i solidarnost sa zaposlenim u bolnici Meljine i zatražio od 

Vlade Crne Gore da se bolnica vrati u sistem javnog zdravstva. 

Odbornica Tamara Vujović je iznijela mišljenje da nedolazak predstavnika Vlade, Atlas grupe i 

Menadžmenta bolnice Meljine, potvrđuje njihov neodgovoran odnos prema gradu i građanima Herceg 

Novog, te iznijela podatke koje se odnose na kadrovsku  strukturu i tehničku opremljenost bolnice iz koje 

se može jasno utvrditi  da je bolnica Meljine sistematski  uništavana u proteklom periodu, te da nijesu 

ispoštovane odredbe iz  kupoprodajnog ugovora i zatražila raskidanje istog kako bi se spriječila dalja 

devastacija Bolnice Meljine.  

Odbornica Maja Bakrač je istakla da se na inicijativu kluba odbornika Demokratske partije socijalista 

raspravlja o ovom značajnom pitanju te uputila zahtjev da svi subjekti  daju svoj doprinos a da Opština  

finansijski  pomogne  na način što bi izmirila dvije plate zaposlenih.Takođe istakla je da je u odsustvu 

podrške Atlas grupe, Vlada Crne Gore usvojila  Informaciju o mogućem ugrožavanju javnog interesa ako 

bolnica Meljine izađe iz sistema javnog zdravstva te ukazala  na velike napore koje Vlada Crne Gore ulaže 

kako bi Atlas grupa ispoštovala obaveze preuzete iz kupoprodajnog ugovora a koji se odnose na normalno 

funkcionisanje bolnice Meljine. Iskazala  je zahvalnost  svim zaposlenim u bolnici Meljine koji uprkos 

finansijskim teškoćama savjesno i humano obavljaju svoj posao. 

Uslijedile su replike  u kojim su učestvovali odbornici Maja Bakrač i predsjednik Skupštine Miloš Bigović. 

Odbornica Nada Karadžić je mišljenja da je trenutno najveći problem isplata zarada zaposlenih pa je 

uputila poziv lokalnoj samoupravi da iznađe finansijska sredstva i pomogne zaposlene u bolnici Meljine.  

Odbornik Jovan Subotić je uzimajući učešće u raspravi naglasio da je najveći interes grada da se sačuva 

bolnica, te da nedolazak predstavnika resornog Ministarstva  pokazuje da oni nemaju interesovanja za 

ovaj problem te podsjetio odbornike da loše privatizacije stvaraju jasne i vidljive socijalne probleme. 

Odbornik Andrija Radman  je pozvao da se sa nivoa deklarativnog i demagoškog pređe na konkretne 

predloge za rješenje problema bolnice Meljine,  upoznao odbornike na pravni postupak koji je Vlada Crne 

Gore pokrenula u cilju raskidanja privatizacionog ugovora sa  Atlas grupom, pa podsjetio na Urbanistički 

projekat iz 2008. godine koji je Skupština  opštine usvojila a koji se odnos na bolnicu Meljine, te uputio  

predlog da Skupština  opštine Herceg Novi kroz rebalans Budžeta obezbjedi finansijska sredstva za 

izmirenje  obaveza za zarade zaposlenih u bolnici Meljine.  

Uslijedile su replike u kojoj su učestvovali predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi Miloš Bigović i 

odbornik Andrija Radman. 

Odbornik Stefan Vukićević je uputio zahtjev za donošenje posebnog zakona (lex specialis) kojom bi se 

zaštitio  javni interes – pravo na zdravstvenu zaštitu do okončanja  sudskog postupka.  
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Odbornica Dragana Stanišić je dala predlog da se bolnica Meljine sačuva u sistemu javnog zdravstva te 

istakla neodgovoran  odnos predstavnika Atlas grupe i resornog Ministarstva koji nisu uzeli učešće u radu 

Skupštine opštine Herceg Novi.  

Odbornica Nevena Keković je zatražila da se prestane sa politizacijom ovog problema i uputila zahtejv za 

hitno  rješenje gorućeg  problema a koji se odnosi na isplatu zarada zaposlenih. 

Uslijedile su replike  u kojoj su učestvovali Predsjednik Skupštine Miloš Bigović i odbornici Nevena Keković, 

Tamara Vujović i Andrija Radman.  

Uzimajući učešća u raspravi, predstavnica zaposlenih bolnice Meljine Slavica Drobnjak je istakla  da 

sindikat bolnice Meljine pozdravlja svaku aktivnost koju Opština Herceg Novi preduzima  u cilju rješavanja  

problema Bolnice Meljine i podvukla zahtjeve zaposlenih koji se odnose na značaj opstanka bolnice u 

sistemu javnog zdravstva  kao i pitanje  izmirenja obaveza prema zaposlenim i uputila zahtjev da se 

pronađe rješenje  uz aktivno učešće  Vlade Crne Gore, Atlas grupe, zaposlenih u bolnici Meljine i Opštine 

Herceg Novi.  

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je upoznao odbornike sa odredbama kupoprodajnog ugovora koji je 

zaključila Vlada Crne Gore i Konzorcijum Atlas grupe. 

Uzimajući  učešće u drugom krugu odbornik Slobodan Radović je istakao da je Vlada Crne Gore pokazala 

spremnost da finansijski pomogne rješavanje ovog problema na način što je obezbjedila finansijska  

sredstva za isplatu jedne zarade za zaposlene u bolnici Meljine i predložio dva zaključka ispred Kluba 

odbornika Demokratske partije socijalista. 

 1.- Opština Herceg Novi kao jednokratnu  pomoć zaposlenih u Meljine obezbjediće sredstva za 

isplatu  dvije zarade – plate. 

 2.-Skupština opštine Herceg Novi će u cilju praćenja  i situaciji bolnice Meljine jedan put u tri 

mjeseca održavati sjednice Skupštine. 

Odbornik Mirko Džuović je postavio pitanje da li odnos Vlade prema bolnici Meljine održava ujedno odnos 

i prema Herceg Novom  te ukazao  da pokrenuti sudski spor može trajati godinama te da moramo iznaći 

rješenje za bolnicu Meljine kako bi se ista vratila u sistem javnog zdravstva. 

Odbornica Nevena Keković je podsjetila da je bolnica dugo bila u sistemu vojne a ne civilne zdravstvene 

zaštite  te podsjetila na nekoliko pokušaja  prodaje Bolnice Meljine u prethodnom periodu  i  naglasila da 

vladajuća koalicija samo deklarativno  podržava zaposlene u bolnici Meljine.  

Uslijedile su replike  u kojoj su učestvovali predsjednik Skupštine Miloš Bigović i odbornici  Andrija Radman, 

Živko Krunić I Tamara Vujović. 

Odbornica Tatjana Fanfani se založila za institucionalnu zaštitu bolnice Meljine i predložila da se 

zaposlenim uputi jednokratna finansijska pomoć. 
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Uzimajuči učešće u raspravi predjsednik  Opštine Stevan Katić se osvrnuo na funkcionisanje zdravstvenog 

sistema Crne Gore i maćehinski  odnos Države prema bolnici Meljine.  Podržao je zahtjev da Država 

preuzme bolnicu Meljine i uvede je u sistem javnog zdravstva. 

Uslijedile su replike u kojima su učestvovali odbornici  Andrija Radman, Slobodan Radović i predsjednik 

Opštine Stevan Katić, nakon čega je predsjednik Skupštine Miloš Bigović  u skladu sa dogovorom na 

Kolegijumu u 13,40 h odredio pauzu radi konačnog formulisanja predloga zaključaka. 

Poslije pauze Skupština je nastavila sa radom u 13,55 časova, predjednik Skupštine je konstatovao da su 

formirana tri predloga zaključaka i to jedan koji podnosi odbornica  Dragana Stanišić  i  dva podnijeta od 

strane odbornika Slobodana Radovića u ime kluba odbornika Demokratske partije socijalista, uz zahtejv 

da se glasanje izvrši pojedinačnim izjašnjavanjem odbornika.  

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predlog zaključka odbornice Dragane Stanišić i 

konstatovao da je Skupština uz 17 glasova “za”  i 9 glasova “uzdržanih” donijela  

         Z a k lj u č a k  

Skupština opštine Herceg Novi predlaže Vladi Crne Gore  da, pored finansiranja  izvršenih usluga, preuzme 

i finansiranje zarada zaposlenih  u PZU “Opšta bolnica Meljine” do okončanja sudskog spora, kao i da 

predloži Skupštini Crne Gore donošenje posebnog zakona (lex specialis)  kojim bi bili stvoreni pravni uslovi 

za rješenje problema PZU “Opšta bolnica Meljine”. 

Odbornik Slobodan Radović je dostavio predlog prvog zaključka koji je predsjednik Skupštine stavio na 

izjašnjavanje i konstatovao da Skupština uz 11  glasova “za”  5 “protiv” I 10 “uzdržan” nije usvojila zaključak 

kojim se opština Herceg Novi obavezuje  da izmiri obaveze u iznosu dvije zarade za zaposlene u bolnici 

Meljine. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje  predlog drugog zaključka odbornika Slobodana  Radovića i 

konstatovao da Skupština uz 12 glasova “za”  , 6 “protiv”  i  8 glasova “uzdržani” nije usvojila zaključak 

kojim se Skupština opštine obavezuje da jednom u tri mjeseca održava sjednice na kojim bi se razmatrala 

situacija u bolnici Meljine.  

Predsjedavajući se zahvalio prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica  završila sa radom u 14,15 

časova. 

Broj:02-6- 

HercegNovi,                   2018.godine  

 

             SEKRETAR      PREDSJEDNIK 

  Milovan Bederać      Miloš Bigović 

 


